
Протокол № 5 
Загальних зборів Громадської ради  

при Запорізькій обласній державній адміністрації 
 

 
06.09.2011                                                                                                        м.Запоріжжя, 
пр.Леніна, 164                                                                   зала 200 облдержадміністрації 
 
Голова Громадської Ради: Наметченко О.В. 
 
Відповідальний секретар Громадської Ради: Несчотний В.В. 
 

Присутні: 62 члени Громадської ради при Запорізькій обласній державній 
адміністрації (загальний кількісний склад Громадської ради – 108 осіб), запрошені, 
представники громадських рад районів та міст, представники обласної державної 
адміністрації, журналісти. 
 
Порядок денний: 

1. Про стан і перспективи роботи Громадських рад в Запорізькому регіоні та 
особливості їх взаємодії з місцевими державними адміністраціями.  

2. Про затвердження порядку денного засідання. 
3. Про обрання мандатної комісії 
4. Про обрання лічильної комісії 
5. Про інформацію мандатної комісії. 
6. Про членство у Громадській раді. 
7. Про звернення Громадської ради до місцевих державних адміністрацій та 

органів місцевого самоврядування Запорізької області. 
8. Про порядок висвітлення діяльності Громадської ради. 
9. Про створення робочої групи з підготовки пропозицій до проекту 

конституційної реформи в Україні 
10. Різне 

 
Результати розгляду питань порядку денного: 
 

1. Про стан і перспективи роботи Громадських рад в Запорізькому регіоні 
та особливості їх взаємодії з місцевими державними адміністраціями 
 

Виступив: Гончарук П.А. – заступник голови обласної державної адміністрації 
з інформацією про результати Громадських слухань щодо виконання пріоритетних 
напрямків діяльності місцевих державних адміністрацій за I півріччя 2011 року та 
перспективи подальшої роботи.  

Заболотна Н.О., Наметченко О.В., Редькін Ю.В. із запитаннями до доповідача. 
 
Голосували за пропозицію Наметченка О.В. взяти до відома доповідь 

Гончарука П.А. та вживати всіх заходів щодо поглиблення та розширення співпраці 
з місцевими органами виконавчої влади: 
«за» - 60, «проти» - 0, «утримались» - 0. 
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Вирішили:  
взяти до відома доповідь Гончарука П.А. та вживати всіх заходів щодо 

поглиблення та розширення співпраці з місцевими органами виконавчої влади. 
 

2. Про затвердження порядку денного засідання 
 
Виступив: Панченко О.В., який запропонував взяти за основу проект порядку 

денного, який було внесено головою Громадської ради та роздано учасниками 
засідання. 

Голосували за пропозицію Панченка О.В.  
«за» -43, «проти» - 1, «утримались» - 2. 

 
Виступив: Заболотна Н.О. із пропозицією виключити з порядку денного 

засідання п. 5 та п. 7, оскільки вирішення даних питань регламентоване Положенням 
«Про Громадську раду при Запорізькій обласній державній адміністрації». 

                        Матрій А.К. із пропозицією розглянути питання про створення 
офіційного веб-сайту Громадської ради. 

                     Козодавов С.В. із пропозицією визначити процедурні моменти 
діяльності комітетів Громадської ради. 

                     Зубко І.В. із пропозицією створити робочу групу з підготовки 
пропозицій до проекту конституційної реформи в Україні. 

                    Матрій А.К. із пропозицією надати йому слово для виступу при 
розгляді питання висвітлення діяльності Громадської ради. 

                    Сергієнко В.О. із пропозицією ініціювати перед 
облдержадміністрацією питання про виготовлення посвідчень членам Громадської 
ради. 

Голосували за пропозицію Матрія А.К. (щодо надання йому слова для 
виступу) 
«за» -31, «проти» - 18, «утримались» - 2. 

 
Вирішили:  

Надати Матрію А.К. 3 хв. для виступу при розгляді питання висвітлення 
діяльності Громадської ради. 

 
Голосували за пропозицію Матрія А.К. (про включення до порядку денного 

питання щодо створення офіційного веб-сайту Громадської ради): 
«за» - 13, «проти» - 18, «утримались» - 14. 

 
Пропозицію відхилено. 
 
 Голосували за пропозицію Зубка І.В. щодо включення до порядку денного 

питання про створення робочої групи з підготовки пропозицій до проекту 
конституційної реформи в Україні: 
«за» - 35, «проти» - 0, «утримались» - 0. 
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Вирішили:  

включити до порядку денного питання про створення робочої групи з 
підготовки пропозицій до проекту конституційної реформи в Україні. 

 
Виступив: Наметченко О.В., який запропонував ухвалити порядок денний в 

цілому з урахуванням пропозицій Заболотної Н.О. та Зубка І.В.  
 
Голосували за пропозицію Наметченка О.В.: 

«за» - 35, «проти» - 9, «утримались» - 9. 
 

Вирішили:  
ухвалити порядок денний засідання Громадської ради в цілому: 

1. Про обрання мандатної комісії 
2. Про обрання лічильної комісії 
3. Про інформацію мандатної комісії. 
4. Про членство у Громадській раді. 
5. Про припинення повноважень члена Громадської ради Багірова Е.С. 
6. Про звернення Громадської ради до місцевих державних адміністрацій та 

органів місцевого самоврядування Запорізької області. 
7. Про порядок висвітлення діяльності Громадської ради. 
8. Про створення робочої групи з підготовки пропозицій до проекту 

конституційної реформи в Україні 
9. Різне 

 
 

3. Про обрання мандатної комісії 
 
Виступив: Наметченко О.В., який запропонував обрати мандатну комісію у 

складі 3-х осіб. 
 
Голосували за пропозицію Наметченко О.В.: 

«за» - 60, «проти» - 0, «утримались» - 0. 
 

Вирішили:  
обрати мандатну комісію у складі 3-х осіб. 
 
Виступив: Панченко О.В. із пропозицією обирати персональний склад 

мандатної комісії списком. 
«за» - 60, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 
Вирішили:  

обирати персональний склад мандатної комісії списком. 
 
Виступив: Несчотний В.В., Заболотна Н.О., Редькін Ю.В. із пропозиціями до 

складу мандатної комісії. 
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Голосували за склад мандатної комісії Кондратенко А.М., Щербина Л.В., 

Яковлєва В.В.: 
«за» - 60, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 
Вирішили:  

Обрати мандатну комісію у складі Кондратенко А.М., Щербина Л.В., 
Яковлєва В.В. 

 
4. Про обрання лічильної комісії 

 
Виступив: Наметченко О.В., який запропонував обрати лічильну комісію у 

складі 3-х осіб. 
 
Голосували за пропозицію Наметченко О.В.: 

«за» - 57, «проти» - 0, «утримались» - 0. 
 

Вирішили:  
обрати лічильну комісію у складі 3-х осіб. 
 
Виступив: Несчотний В.В. із пропозицією обирати персональний склад 

лічильної комісії списком. 
«за» - 57, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 
Вирішили:  

обирати персональний склад лічильної комісії списком. 
 
Виступив: Сичов П.Г., Багін О.С. із пропозиціями до персонального складу 

лічильної комісії. 
 
Голосували за склад мандатної комісії Наметченко О.Є., Паламарчук А.М., 

Редькін Ю.В.:  
«за» - 57, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 
Вирішили:  

обрати лічильну комісію у складі Наметченко О.Є., Паламарчук А.М., 
Редькін Ю.В. 

 
5. Про інформацію мандатної комісії 

 
Виступив: Яковлєва В.В. – голова мандатної комісії, яка зачитала протокол № 

1 мандатної комісії (щодо обрання голови та секретаря комісії). 
 
Голосували за затвердження протоколу № 1 мандатної комісії: 

«за» - 62, «проти» - 0, «утримались» - 0. 
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Вирішили:  
затвердити протокол № 1 мандатної комісії. 
 
Виступив: Яковлєва В.В. – голова мандатної комісії, яка зачитала протокол № 2 

мандатної комісії та запропонувала підтвердити повноваження 62 учасників 
Загальних Зборів, а самі Збори визнати правочинними приймати рішення з питань, 
що належать до їх компетенції.  

 
Голосували за затвердження протоколу № 2 мандатної комісії, визнання 

повноважень учасників Загальних Зборів та правочинності самих Зборів: 
«за» - 62, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 
Вирішили:  
затвердити протокол № 2 мандатної комісії, підтвердити повноваження 62 

учасників Загальних Зборів, в самі Збори визнати правочинними приймати рішення 
з питань, що належать до їх компетенції.  

 
6. Про членство у Громадській раді 

 
Виступив: Наметченко О.В., який проінформував присутніх, що близько 15 

членів Громадської ради систематично не відвідують Загальні збори та 
запропонував визначити шляхи і способи впливу на цих представників інститутів 
громадянського суспільства. 

                   Бей І.Г. із пропозицією до депутатів всіх рівнів припинити своє 
членство у Громадській раді. 

                   Заболотна Н.О., Біленко В.А., Багін О.С. із пропозиціями щодо 
механізмів впливу на представників ІГС, які систематично не відвідують засідання 
Громадської ради. 

 
Голосували за пропозицію Наметченка О.В. доручити Президії спільно з 

мандатною комісією Загальних зборів визначити кількість членів Громадської ради, 
які пропустили більше двох засідань, в особистих бесідах з’ясувати наявність у них 
бажання щодо подальшої роботи у складі Громадської ради і повернутись до цього 
питання наступного засідання: 
«за» - 36, «проти» - 0, «утримались» - 5. 
 

Вирішили:  
доручити Президії спільно з мандатною комісією Загальних зборів визначити 

кількість членів Громадської ради, які пропустили більше двох засідань, в особистих 
бесідах з’ясувати наявність у них бажання щодо подальшої роботи у складі 
Громадської ради і повернутись до цього питання наступного засідання: 

 
Виступив: Панченко О.В., який запропонував виключити із складу 

Громадської ради Багірова Е.С., який не відвідав жодного засідання. 
                      Зубко І.В. із негативною характеристикою ділових якостей 

Багірова Е.С. 



 6 
  
Голосували за пропозицію Панченка О.В.: 

«за» - 36, «проти» - 5, «утримались» - 0. 
 
Вирішили:  
припинити членство у Громадській раді Багірова Е.С., направити це рішення 

обласній державній адміністрації. 
 

7.  Про звернення Громадської ради до місцевих державних адміністрацій та 
органів місцевого самоврядування Запорізької області 
 
Виступив: Наметченко О.В., який запропонував взяти за основу проект 

звернення, що було роздано членам Громадської ради. 
  

Голосували за пропозицію Наметченка О.В.: 
 «за» - 45, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 
Вирішили:  
взяти за основу проект звернення Громадської ради до місцевих державних 

адміністрацій та органів місцевого самоврядування Запорізької області. 
 

Виступив: Погрібняк М.А, Заболотна Н.О. із пропозиціями та зауваженнями до 
тексту звернення. 

 
Голосували за пропозицію Наметченка О.В. ухвалити звернення в цілому з 

урахуванням пропозицій Погрібняка М.А. та Заболотної Н.О.: 
 «за» - 44, «проти» - 0, «утримались» - 2. 

 
Вирішили:  
ухвалити в цілому звернення Громадської ради до місцевих державних 

адміністрацій та органів місцевого самоврядування Запорізької області. 
 
8. Про порядок висвітлення діяльності Громадської ради 

 
Виступив: Матрій А.К., Багін О.С., Заболотна Н.О., Бей І.Г., Наметченко О.В. 

із пропозиціями щодо способів підвищення ефективності висвітлення діяльності 
Громадської ради, забезпечення доступу громадськості до її документів. 

 
Голосували за пропозицію Наметченка О.В. щодо створення робочої групи з 

числа членів Президії та зацікавлених громадських активістів,  яка забезпечуватиме 
інформування громадськості про рішення Громадської ради та їх розміщення для 
загального ознайомлення протягом десяти днів з моменту прийняття: 
«за» - 35, «проти» - 5, «утримались» - 0. 
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Вирішили:  
створити робочу групу з числа членів Президії та зацікавлених громадських 

активістів,  яка забезпечуватиме інформування громадськості про рішення 
Громадської ради та їх розміщення для загального ознайомлення протягом десяти 
днів з моменту прийняття. 

 
9. Про створення робочої групи з підготовки пропозицій до проекту 
конституційної реформи в Україні 
 

Виступив: Зубко І.В. щодо необхідності активізації участі Громадської ради в 
обговоренні сутності та основних принципів соціально-політичних реформ, 
ініційованих Президентом України В.Ф. Януковичем, зокрема, щодо скликання 
Конституційної асамблеї для підготовки нового тексту Основного Закону. 

                   Біленко В.А., Заболотну Н.О. із пропозиціями до зацікавлених 
членів Громадської ради розпочати на регіональному рівні роботу щодо збору та 
узагальнення пропозицій до оновленої Конституції. 

 
Голосували за пропозицію Наметченка О.В. доручити Зубку І.В. як фахівцю-

правознавцю створити робочу групу з підготовки пропозицій до проекту 
конституційної реформи в Україні та спільно з профільними комітетами 
Громадської ради розпочати відповідну роботу: 
«за» - 35, «проти» - 5, «утримались» - 0. 

 
Вирішили:  
доручити Зубку І.В. як фахівцю-правознавцю створити робочу групу з 

підготовки пропозицій до проекту конституційної реформи в Україні та спільно з 
профільними комітетами Громадської ради розпочати відповідну роботу. 

 
10. Різне 
Виступив: Дашенко М.В., Матрій А.К., Столяренко Т.В. із зауваженнями щодо 

етичних аспектів взаємодії членів Громадської ради, необхідності забезпечення 
взаємоповаги і толерантності. 

                    Зубко І.В., Заболотна Н.О., Сергієнко В.О. щодо принципів 
подальшого вдосконалення нормативного забезпечення роботи Громадської ради, 
розробки Регламенту.  

 
Наметченко О.В.:  
Шановні колеги! Ми завершили розгляд всіх питань порядку денного. Загальні 

Збори Громадської ради оголошуються закритими. Про дату проведення наступного 
засідання вам буде повідомлено додатково. 

 
 
Голова Громадської Ради                                                                    О.В.Наметченко 
 
Відповідальний секретар 
Громадської Ради                                                                                  В.В.Несчотний 


